
 

Zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 22.12.2022. u 17:00 sati 

Sjednicom predsjeda ravnateljica Dunja Kučan Nikolić. 

Opravdano su odsutni: Laura Buškulić, Ema Velčić Žvorc, . 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Usvajanje dnevnog reda 

3. Rezultati razrednih vijeća 

4. Osvrt na 1. polugodište 

5. Stručna usavršavanja 

6. Pedagoška dokumentacija 

7. Natjecanja 

8. Predbilježbe za 1. razred za šk.god. 2023./2024. 

9. Promjena rasporeda u 2. polugodištu 

10. Besplatne marende 

Ad1) Zapisnik s prošle sjednice je jednoglasno usvojen 

Ad 2) Dnevni red je jednoglasno usvojen 

Ad 3) Zaključci razrednih vijeća donose podatke da se planovi i programi odrađuju prema 

planu, da se redovito odvijaju sve izvannastavne aktivnosti, izlasci, posjeti i projekti. 

Za napomenuti je da su donesene pedagoške mjere ukora za tri učenika i to kako slijedi:  

- 4.a razred – učenici D.M. i J.Z. 

- 8.a razred – učenik L.K. 

 

Ad 4) Prvo polugodište je proteklo u redu. Odvijalo se pregršt izvannastavnih aktivnosti, raznih 

događaja, izlazaka… Nakon dugog vremena održan je i naš Sajam dobrote gdje su učenici i 

učitelji za svoje rukotvorine uspjeli osigurati donaciju od 3550,00kn koja će biti donirana KBC 

Dječjoj bolnici Kantrida. Ravnateljica se zahvaljuje na velikom trudu. 

Projektni rezultati: 



- ostvarena su dva projekta putem natječaja Škola budućnosti (voditeljice su profesorice 

Dajana Hajdu i Soraja Matulja Sošić) 

- dobivena su financijska sredstva MZO-a za izvannastavnu aktivnost Eko-domaćinstvo 

(voditeljica je učiteljica Vesna Čavić Stanojević) 

- izdan je nosač zvuka PjesmaRIca na kojem sudjeluje i naša škola (voditelj je profesor 

Sanjin Sanković) 

- Kalendar PGŽ-a – četiri rada naših učenika je uvršteno u službeni kalendar županije 

(voditeljica Ingrid Burić) 

Ravnateljica je pohvalila sve kolege te napomenula da koji puta nismo niti svjesni koliko svojim 

svakodnevnim radom i trudom doprinosimo učenicima, školi i zajednici 

 

Ad 5 ) Ravnateljica napominje i podsjeća na važnost i obvezu stručnih usavršavanja istih te 

poziva učitelje na dijeljenje korisnih informacija sa stručnih usavršavanja tijekom sljedećih 

vijeća i aktiva. Napominje da treba iskoristiti svaku priliku i mogućnost usavršavanja u 

područjima gdje znanja treba nadograditi. 

 

Ad 6) Ravnateljica podsjeća na valjano i pravovremeno ispunjavanje pedagoške dokumentacije. 

Ad 7) I ove godine natjecanja učenika odvijati će se putem platforme za koju je administrator 

knjižničarka Soraja Matulja Sošić. Svaki učitelj je odgovoran za svoj predmet te sve potrebne 

podatke za platformu mora dostavit administratoru. Napominje se da je svaki predmet 

specifičan te da se pozorno prate stanice AZOO-a gdje će se nalaziti svi potrebni podatci.  

Ad 8) Tijekom ovog mjeseca održana su tri dana Otvorenih vrata te nas očekuje još jedan datum 

u siječnju. Odrađeno je i nekoliko radionica u vrtićima. Predbilježbe očekujemo, kao i svake 

godine, krajem siječnja međutim još nismo dobili konkretne informacije iz Ureda za državnu 

upravu. Nadamo se kao i svake godine velikom broju prijava. 

Ad 9) Iako službena vijest ili dopis od MZO-a još nije stigla Škola se priprema za početak 2. 

polugodišta kada će svi učenici, sukladno medijskim natpisima i izjavama članova Vlade, imati 

pravo na besplatnu jutarnju marendu. O detaljima ćete biti pravovremeno obaviješteni. 

Ad 10) Razno – mole se učitelji da tijekom učeničkih praznika urede svoje učionice te da se 

pripreme za sljedeće obrazovno polugodište. 

Ravnateljica je zaželjela svima prisutnima sretne i ugodne nadolazeće blagdane.  



Sjednica je završila u 18:00 sati. 

 

Zapisničar:          Ravnateljica: 

 

Soraja Matulja Sošić             

 


